

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

7 juni 2021

Plats: Zoom

Fika:

Närvarande: Julia Nordholm/Julia d.ä (Vice ordförande), Vendela Folke (Ordförande), Pernilla Karlsson (Kassör), Gottfrid Björk (Las), Julia Nordlöf/Julia d.y (Pas), Robbin Modigh (Sekreterare)

1. Mötet öppnas 09.13

2. Mail + SSB

Vi ska skapa en ny undergrupp på driven och sen får nästa års styrelse ta hand om det.

3. Revisor.

Står inget om att vi måste ha 2 revisorer.

Vendela berättar om hur stadgarna är skrivna för revisorer.
Lägga upp på hemsidan "hej, vill du vara revisor?".

Julia nordholm tar på sig att kontakt Herman.

4. Valberedning.

Valde ingen i våras, kontaktar sittande om att de gärna får sitta kvar.

SM-protokollet. På hemsidan och driven.

Ev. Lägga upp om revisor
Kontakta valberedningen
Be henne lägga upp protokoll

Stadgar måste uppdateras. Vendela fixar det och skickar till emilia.

6. Excellens.

Måste skickas ut inför hösten. Konstigt att lägga ut nu.

7. Slackimplementering.

Det lättaste är att vi skickar ett mail till alla studenter för att säga att “nu övergår vi till slack”.

Till Emilia:

Ev. Lägga upp om revisor

Kontakta valberedningen

Be henne lägga upp protokoll

Nämn Excellence, föreslå att det utlyses i början av hösten

Se det som vår 2021 (dvs. de som gick i trean o uppåt då)

8. Månadsmail.

Vi skriver det nu.

Mötet avslutas 10.28